
Verslag bijeenkomst BBN 18-6-2024 
 
Aanwezig: Paul Meijer, Johan Riemersma (waarnemend voorzitter), Jenna Vermaat, Hans Wels 
(verslag), Jan Bronius. 
 
Afwezig: Henk Ham, Tineke Dooyewaard. 
 
Gast: Karin Witteveen, Adviseur Leefomgeving Kruiskamp-Koppel en binnenstad van de Gemeente 
Amersfoort   
 
Verslag 21 mei 2024: Henk Ham stopt met de bezorging van het BBN Nieuws, Paul Meijer neemt 
deze wijk over. 
 
Gesprek met Karin Witteveen: dit gesprek is bedoeld om Karin kennis te laten nemen met het BBN 
en haar werkgroepen. De leden stellen zich kort voor. Het initiatief ‘Wacht’ komt ter sprake en welke 
initiatieven er voor jongeren in de binnenstad zijn, zoals Record Store Day. Karin vertelt iets over 
haar taak als adviseur leefomgeving. Het gaat daarbij vooral om contact met groepen in de twee 
wijken en om de besteding van het buurtbudget. Op 8 juli is een bijeenkomst voor actieve buurt- 
bewoners.  
 
In de loop van deze bijeenkomst wordt ook de vraag nog gesteld waarom actieve buurtbewoners 
richting de gemeente soms vele jaren moeten wachten voor er iets gebeurt, denk aan de 
ontwikkelingen rond de Varkensmarkt, de Hof en de Kamp. Meer aandacht van de gemeente is 
gewenst en ook terugkoppelen als iets niet lukt.   
 
Probleem afwas: op verzoek van de Rooie Cent moeten wij zelf de afwas doen na afloop om de 
kosten van de verhuur laag te houden. 
 
Nieuws uit de werkgroepen: 

 Groen: op 26 juni is de opening van het ‘Veteranenpark Witte Anjer’ op de hoek Kleine Haag 
en de Kei. Wijk Nederberg wordt ook verder vergroend. 

 Communicatie nieuwsbrief en website: in het volgende gedrukte BBN Nieuws wijkbewoners 
uitnodigen voor de BBN-bijeenkomsten, iedereen is welkom, datum, tijd en adres Rooie Cent 
vermelden.  

 Openbare ruimte: jammer dat er aan de Hof nog weinig gedaan is.  
 Nieuwe bewoners: Paul Meijer en Johan Riemersma gaan naar de komende bijeenkomst op 

zaterdag 22 juni. 
 Goeie buren: erg actief, op vrijdag in de zomer in café ‘Onder de Linden’. 
 Duurzame binnenstad: deze werkgroep wordt uitgenodigd voor de BBN-bijeenkomst op 17 

september. Denk aan thema’s als erfgoed en duurzaamheid. Mogelijk dat ook iemand van de 
gemeente Amersfoort aanwezig is.  

 Nieuwe voorzitter: geen nieuws, oproep in volgende gedrukte BBN Nieuws. 
 
Rondvraag en wat verder ter tafel komt: 

 Jenna Vermaat: uitnodiging bijeenkomst parkeerproblematiek ontvangen. 
 Paul Meijer: bijeenkomsten met gasten werken goed. 
 Karin Witteveen: na zomer wordt bekend wat gaat veranderen in het kader van de 

buurtbudgetten. 
 
Vergaderingen 2024: 16 juli, 17 september, 15 oktober, 19 november en 17 december. In augustus 
(voorlopig) geen vergadering op de planning. 


